

凯莱英医药集团（天津）股份有限公司

环境管理政策

Asymchem Laboratories (Tianjin) Co., Ltd.

Environmental Management Policy

适用范围/ Scope of application

该环境管理政策适用于凯莱英医药集团旗下所有子公司，所有员工。

The environmental management policy is suitable for Asymchem all subsidiaries, all the employees.

我们的立场/ Standpoint

绿色，是高质量发展的底色。良好的环境是每一个生物物种，每一个生命个体生存与延续的基础。保护环境、保持运营过程不对环境造成负面影响是凯莱英对每一位客户，每一位利益相关方，也是对我们自己做出的庄严承诺。

Asymchem always believed that green is the base color of high-quality development. A good environment is the basis for the survival and continuation of every biological species and living individual. Protect the environment and no negative impact on the environment in the process of operation is a solemn commitment of Asymchem to customers, stakeholders, and to ourselves.

在统筹减污降耗与低碳循环发展的过程中，凯莱英医药集团不断探索公司环境高质量发展途径，积极践行绿色运营理念，严格遵守《中华人民共和国环境保护法》《中华人民共和国节约能源法》《中华人民共和国固体废物污染环境防治法》等法律法规，围绕绿色发展工作任务和目标，秉持“做全球药品研发生产的合伙人，从每个人，每个产品，每次服务开始”的使命，努力实现企业运营与环境保护的协同发展，致力于为客户提供最优质的产品与服务。

In the process of overall management of low-carbon development and emission reduction, Asymchem Constantly explore and develop High-quality development approach. And actively implement the concept of green operation .We strictly abide by the laws where we operate, included < Law of the People's Republic of China on Environmental Protection >> (Law of the

People's Republic of China on the Conservation of Energy Resources >> Law of the People's Republic of China on the Prevention and Control of Environmental Pollution by Solid Waste > and so on. Asymchem adheres to the mission of "being a partner in global drug development and production, starting with every person, every product and every service". Under the premise of enterprise development and environmental protection at the same time, we will do the best on providing the best quality products and services to customers.

我们会始终坚持可持续发展理念，秉持生命至上的环境价值观，承诺持续提升运营过程环境管理绩效。在降低能源消耗，降低污染物排放上不遗余力。

Asymchem will always adhere to the concept of sustainable development, uphold the environmental values of life first, commit to continuously improve the environmental management performance of the operation process. Asymchem will spare no effort to reduce energy consumption and pollutant emissions

我们的原则/ Principle

- 1、严格控制污染物排放，确保排放达标。并持续降低有毒有害物质排放。

Strict control of pollutants, to achieve discharge standard. And continuously reduce the emission of toxic and harmful substances.

- 2、优化能源结构，持续节能降耗，降低运营活动对水资源及能源的依赖以及运营活动过程温室气体排放。为遏制全球温升做出贡献。

Optimize the energy structure, continuously save energy and reduce consumption, reduce the dependence of operation activities on water resources and energy, and reduce the greenhouse gas emissions during operation activities. Contribute to curbing global temperature rise.

- 3、采取风险控制，排除运营过程环境污染隐患。

Take risk control, eliminate the environmental pollution hidden trouble in the process of operation.

- 4、在确保固体废物 100% 合规处置基础上持续废物资源化，实现资源的循环利用。

On the basis of ensuring that the solid waste is disposed in 100% compliance, the waste resource is continuously recycled to realize the recycling of resources.

- 5、运营过程中不对自然生态造成破坏，不进行森林砍伐，不对运营所在地的生物多样性造成负面影响。

In the process of operation without causing damage to natural ecological, without deforestation, running local biodiversity.

我们的措施/ A measure

- 1、严格遵守运营所在地环境保护政策方针及法律法规，将法律法规管控要求融入公司管理规程，并对全体员工培训。

Strictly abide by the environmental protection policies, guidelines and laws and regulations of the location of operation, integrate the legal and regulatory control principles into the company's management requirements, and train all employees.

- 2、发挥连续化和生物合成技术优势，开发绿色工艺及设备，降低生产过程中水资源及能源消耗，同时降低污染物排放。

Take advantage of continuous technological and biosynthesis, develop green processes and equipment, reduce water and energy consumption, and reduce pollutant emissions in the process of production.

- 3、应用经科学论证的工艺及设施对污染物实施精准治理，提升治理效率，减少污染物向外界的排放。

Scientifically proven processes and facilities are applied to implement precise treatment of pollutants, improve treatment efficiency, and reduce the discharge of pollutants to the external environment.

- 4、建立自查、维护、检测等管理制度。对环保设施进行定期维护，巡查。对污染物排放情况进行检测。保证污染治理设施正常运行，确保污染物排放达标。

Establish management systems for self-examination, maintenance and testing. Carry out regular maintenance and inspection of environmental protection facilities. The emission of pollutants was detected. Ensure the normal operation of pollution control facilities and ensure that pollutant emissions meet standards.

- 5、设定温室气体减排短期及中长期绩效目标，并分解落实到分管部门和人员。持续实行运营过程节能减排,并进行定期回顾。

Set short-term and medium-long-term performance targets for GHG emission reduction, and break down and assign these targets to responsible departments and personnel. Continuously implement energy conservation and emission reduction in operation process. Regular reviews were conducted.

- 6、对员工进行节能意识培训，倡导所有员工节约用水、用电。鼓励员工绿色出行。

Carry out energy-saving awareness training for employees, advocate all employees to save water and electricity, and encourage green travel.

- 7、适时开展环保文化宣传活动，培养员工资源循环利用，爱护环境的意识。

Timely carry out environmental protection cultural publicity activities to cultivate employees' awareness of resource recycling and environmental care.

- 8、开发清洁能源引入途径，提高绿色能源使用占比，降低生产过程产生的温室气体排放。

Explore ways to promote and increase the proportion of green energy use, as well as to reduce greenhouse gas emissions generated during production processes.

- 9、定期评估运行过程环境污染风险，制定意外事故应急预案，并培训至岗位相关作业人员及管理人员。定期事故应急演练。定期进行隐患排查及治理。

Regularly assess the environmental pollution risk in the process of operation, formulate contingency plans for accidents, and train relevant operators and management personnel. Carry out emergency drills, troubleshooting and managing hidden dangers regularly.

- 10、运营过程中产生的所有废弃物均委托有相应能力的公司进行处置，避免固体废物对环境造成破坏。并积极开发固体废物资源化利用的可能，尽最大能力将固体废物资源化，实现自然资源的循环利用。

All wastes generated in the operation process are entrusted to the disposal of companies with corresponding capabilities to avoid solid waste damage to the environment. And actively explore the possibility of solid waste resource utilization, with the maximum capacity to achieve solid waste resource utilization, to realize the recycling of natural resources.

11、 我们尊重并极力维护生物多样性。自身运营过程不对森林进行砍伐，并承诺未来业务不涉及森林砍伐。

Respect and strive to preserve biodiversity. No deforestation is involved in the operation process, and promising that future operations will not involve deforestation.

12、 定期向利益相关方报告环境管理尽职情况。

Report environmental management due diligence to stakeholders regularly.

本政策每年进行复查,下一个复查日期为 2025 年 7 月 1 日。若公司经营活动发生重大变化,本政策在变化落实后进行及时更新。/This policy will be reviewed annually with the next date of review being July 1, 2025. If there is a significant change in the business activities of Asymchem, this policy will be updated in a timely manner after the change is implemented.

凯莱英医药集团（天津）股份有限公司

ASYMCHEM